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استقلال و پرسپولیس پیروز جدال های آبادان و اصفهان؛

تعویض های طلایی، یکی کامبک 
عالی، یکی برد آرمانی!

صفحه 7

»شهید سیدمحمد جهان آرا«:
بچه ها  اگر شهر سقوط کرد
 نگران نباشید، دوباره فتح می کنیم؛
مراقب باشید ایمانتان سقوط نکند...

سرپرست سازمان حمل و نقل، بار و مسافر، 
سرپرست شهرداری فردیس شد؛

امیری سرپرست 
شهرداری فردیس شد

صفحه 2

تشنگان قدرت )3(

سوم: انتخابات و سفره

انتخابات آمد. انتخابات با وعده های سرخرمن آمد. با وعده 
»كمبوزه  و خيار«!

 بعد از جنگ و دولت سازندگی كه بزرگترين افتخارش 
سدسازی و مهار آب های سطحی بود و اتفاقا خوب هم 

مهار شد و ديديد سطح سفرهای زمينی بالا كشيد! بدجوری 
هم بالا كشيد! سيل هم رفت كه رفت و اصلا نيامد! 
شايد بتوان گفت دولت سيدمحمد خاتمی تنها دولتی 
اقتصادی  خروجی  ولی  نداد  اقتصادی  شعار  كه  بود 
دولت های مدعی سفره  از همه  دولتش  هشت ساله 
مردم بهتر بود؛ هنوز حضرات مدعی نفهميده اند... البته 
می فهمند و خود را به نفهميدن زده اند كه اقتصاد با 
بخشنامه و نامه و مصوبه درست نمی شود بلكه اقتصاد 
كشور كه محک آن سفره هاي مردم است فقط با دخالت 
نكردن دولت ها در اقتصاد كشور و ايجاد بستر مناسب 
برای توليد و رونق اقتصاد بخصوص كسب و كارها و 
از طريق اصلاح سياست  اقتصادی  بنگاه های كوچك 
از  دور  داخلی  توانمندی  به  اندازه  به  توكل  و  خارجی 

روياپردازی است.
از  كه  كانديداهایی  باشيد  مطمئن  اساس  اين  بر 

همين حالا قول چاق شدن سفره هايتان را می دهند 
مثل سوسک دروغ می گويند و مطمئن باشيد جزوه 
و  است  خالی  خالیِ  قبل  مثل  است  دستشان  كه  ای 
ورق لای  و چند  پوشه  از ستادشان يک  لحظه خروج 
آن گذاشته و با خود آورده اند كه بگويند دستشان پر 
است درحالی كه هيچكس نمی تواند از همين حالا و 
بدون توجه به اقتصاد دنيا و شناخت و اعتقاد به اندازه 
و  اقتصاد  بهبود  قول  داخلی كشور  توانمندی های  به 

معيشت مردم را بدهد.
پست  ترين  كليدی  حالا  همين  كه  حضراتی  وانگهی 
های مملكت را با اختيار تام قبضه كرده اند اگر دنبال 
و  مردم  فكر سفره های خالی  به  و  مردم  حل مشكل 
نزديك كردن سفره های پهن شده در »باستی هيلز« و 
سفره های نزديک خانه های ريل قطار بودند اختيارات 
و زور فعلی شان كمتر نيست مگر آنكه واقعا اختياری 

نداشته باشند كه پذيرفتن مسئولیتی كه اختيار ندارد 
گناهش كمتر از آقا دزده نيست! زيرا دزد فقط دزدی می 
كند ولی پذيرفتن مسئوليتی در حد لاليگا است ولی 
قبضه دفترت هم دست خودت نيست مثل فرمانده ای 
است كه مسئوليت لشكری را در خط مقدم نبرد قبول 
می كند درحالی كه می داند فشنگ های سربازانش و 
حتی كلت تزئينی پرشال كمرش مشقی است و گلوله 
های توپ های آتش تهيه اش هم همه »قمپوز« است! 
اين يعنی جناب پينوكيو هم دروغ می گويد هم خائن 
است هم بی شرف است هم بی وجدان است و در واقع 
كلكسيونی از آپشن های دنيای سياستی است كه البته 

ما تعريف می كنيم.
بر اين اساس، مردم ٢٨ خرداد پای صندوق ها می آیند؛ 
و طمع هیچ  كه حرص  قدرت  تشنگان  نام شما  ولی 

سیرتان نمی کند، از صندوق بيرون نمی آید...

سعید  شفیعیان

 نویسنده

»سرپرست شرکت توزیع نیروی برق البرز« خبر داد:

برق ماینرهای مجاز قطع شده، 
مردم غیرمجازها را گزارش کنند
 و جایزه بگیرند
صفحه 4

اینجا چراغی روشن نیست؛

قطع برق
بو  می دهد!؟

صفحه 5
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خبر

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان سمنان گفت: اولین 
کُرّه گورخر بوم زاد در پارک ملی کویر استان متولد شد و به 

زودی کره های گورخر دیگر متولد می شود.
امیر عبدوس اظهار داشت: همزمان با روز جهانی تنوع 
زیستی پس از ۱۱ ماه انتظار اولین کره گورخر بوم زاد در 

پارک ملی کویر واقع در شهرستان گرمسار استان سمنان 
متولد شد.

به  از گورخر آسیایی است که  زیرگونه  ای  ایرانی  گورخر 
شدت در معرض خطر انقراض قرار دارد ، گورخر آسیایی 
در گذشته جمعیت فراوانی در خاورمیانه، آسیای میانه و 

چین داشت اما اکنون نسل آن در اغلب مناطق منقرض 
شده است.

گورخرها دارای قابلیت تکثیر ضعیف هستند و به طور 
معمول از هر سه کره این گونه، یک کره باقی می ماند. 
احتمال بقای کره گورخر نر ضعیف است چرا که گورخر 
نر، کره نر را نمی پذیرد و می کشد، همین عامل موجب 
دوره  بودن  طولانی  می شود،  گورخرها  جمعیت  کاهش 
کاهش  در  مؤثر  عوامل  از  دوقلوزایی  فقدان  و  بارداری 

جمعیت گورخرهای ایران است.
عبدوس در ادامه بیان کرد: زمانی که تصمیم به رهاسازی 
همه گورخرهای ماده آبستن به همراه یک نر نابالغ در 
طبیعت پارک ملی کویر گرفته شد بسیاری از دوستداران 
محیط زیست نگران خروج گورخرها از پارک و حرکت شان 
در  توران  ملی  پارک  یعنی  خود  اولیه  زادگاه  سمت  به 
شهرستان شاهرود استان سمنان بودند اما با تمهیدات 
انجام شده برای پیشگیری از این اتفاق، اکنون تلاش ها 

به نتیجه رسید.
وی بیان کرد: در اولین اقدام از ۲ سال پیش مکان سایت 
ای دوردست  نقطه  در  در گذشته  نگهداری گورخرها که 
انتخاب شده بود به کنار پاسگاه سنگفرش شاه عباسی 
منتقل و  یک سایت تکثیر مجهز  در این مکان ساخته 

شد.
مانند  امکاناتی  با  گورخر  تکثیر  سایت  افزود:  عبدوس 
ایمن  راهروی  جداسازی،  برای  جداگانه  فضای  هشت 
برای جابجایی بین فضاها، آبشخورها و وان های تغذیه، 
در  هیچیک  که  فضای مسقف  و  مقیدسازی  گیت های 

سایت قبلی وجود نداشت، تجهیز شد.

وی تصریح کرد: برای انتقال گورخرها از سایت قدیم به 
سایت تکثیر، یک تریلر کاروان حمل گورخر به ایمن ترین 

شکل ممکن ساخته شد.
همت  به  تکثیر  سایت  اطراف  در  کرد:  خاطرنشان  وی 
از  راس  ابتدا ۲  و  آبشخور ساخته شد  چند  محیطبانان 
ماده های آبستن برای آزمایش رهاسازی شدند که  ۲ هفته 
در طبیعت رها بودند و هر روز برای شرب و تغذیه به کنار 
تعبیه  راهروی  از طریق  اینکه  سایت می آمدند و ضمن 
شده در سایت حتی برای تغذیه به جایگاه قبلی خود در 

داخل سایت هم بازمی گشتند.
 عبدوس اضافه کرد: در یکی از روزهایی که گورخرهای 
رها شده در داخل جایگاه بودند در را بسته و چند روز بعد 
در اواخر آبان ماه گله متشکل از پنج ماده آبستن و یک 
نر نابالغ با هم رهاسازی شدند تا اولین گله گورخر آزاد 
در پارک ملی کویر را تشکیل دهند و  از آن روز تا کنون 
محیط بانان این گله را هر روز رصد کردند تا در این روزها 

شاهد زایمان موفق اولین نوزاد متولد طبیعت باشیم.
مدیرکل حفاظت محیط زیست استان سمنان یادآور شد: 
تعدادی زایمان پیش از این در محیط محصور قبلی هم 
اتفاق افتاده بود اما درصد موفقیت زایمان ها  در اسارت به 

مراتب کمتر از طبیعت است.
از  یکی  سمنان،  استان  غرب  در  کویر  ملی  پارک 
زیستگاه های مهم گورخر ایرانی در کشور است که آخرین 
گزارش ها از مشاهده این گونه در پارک ملی کویر، مربوط 
بازمانده  تنها  آسیایی  گورخر  است،  دهه ۱۳۶۰  اوایل  به 
علف خوران تک سُم و از گونه های شاخص حیات وحش 

استان سمنان است.

وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی اعلام کرد: با فوت 
۲۵۱ نفر دیگر از هموطنان مبتلا به کووید۱۹ در شبانه روز 
گذشته، تعداد جان باختگان این بیماری در ایران به ۷۸ هزار 

و ۸۴۸ نفر رسید.
به گزارش مرکز روابط عمومی وزارت بهداشت، درمان و آموزش 
پزشکی روز دوشنبه در اطلاعیه ای اعلام کرد: در شبانه روز 
گذشته و بر اساس معیارهای قطعی تشخیصی، ۱۱ هزار و  پنج 
بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که هزار 
و ۶۰۵ نفر از آنها بستری شدند و مجموع بیماران کووید۱۹ در 

کشور به دو میلیون و ۸۴۳ هزار و ۵۲۳ نفر رسید.
تاکنون دو میلیون  افزود:  اطلاعیه  این  در  بهداشت  وزارت 
۳۴۷ هزار و ۷۵۲ نفر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستانها 
ترخیص شده اند. چهار هزار و ۷۵۳ نفر از بیماران مبتلا به 

کووید۱۹ نیز در بخش های مراقبت های ویژه بیمارستانها 
تحت مراقبت قرار دارند و ۱۹ میلیون و ۵۴ هزار و ۵۲۱ آزمایش 

تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
بر اساس این گزارش، اکنون هشت شهر کشور در وضعیت 
قرمز، ۲۳۳ شهر در وضعیت نارنجی، ۲۰۷ شهر در وضعیت زرد 
قرار دارند. هیج شهری در وضعیت آبی قرار ندارد. بر اساس 
»به«  و  »از«  کرونا مسافرت  با  مقابله  مصوبات ستاد ملی 

شهرهای با وضعیت قرمز و نارنجی ممنوع است. 
وزارت بهداشت همچنین اعلام کرد: تاکنون دو میلیون و ۶۰۸ 
هزار و ۱۸۲ نفر دوز اول واکسن کرونا و ۴۶۰ هزار و ۸۵۳ 
نفر نیز دوز دوم را تزریق کرده و واکسینه شده اند. مجموع 
واکسن های تزریق شده در کشور به سه میلیون و ۶۹ هزار 

و ۳۵ دوز رسید.

بر اساس آمار رسمی کشورها ویروس کرونا تاکنون حدود ۱۶۷ 
میلیون نفر را در دنیا به طور قطعی مبتلا کرده و بیش از سه 
میلیون و ۴۷۰ هزار نفر نیز بر اثر بیماری کووید۱۹ جان خود 

را از دست داده اند.
ویروس کرونا با دست آلوده یا عطسه، سرفه و حتی قطرات 
تنفسی از طریق دهان، بینی و چشم به افراد منتقل می شود. 
تنگی نفس، خستگی و بدن درد، اختلال در بویایی و چشایی 
و مشکلات گوارشی از جمله علائم بیماری کووید ۱۹ است. 
بیش از ۸۰ درصد مبتلایان به ویروس نیز دچار بیماری خفیف 

می شوند.
جهش ویروس کرونا در انگلستان، بزریل، هندوستان و آفریقای 
جنوبی که موجب افزایش سرایت، بیماری زایی و مرگ و میر 
آن شده، نگرانی های جدیدی را در جهان به وجود آورده است.

پس از 11 ماه انتظار؛

اولین کُرهّ گورخر بوم زاد در پارک ملی کویر استان سمنان متولد شد

کرونا در ایران

تعداد بهبودیافتگان کرونا به دو میلیون ۳۴۷ هزار و ۷۵۲ تن رسید

محیط زیست

امیری  علی  گفت:  فردیس  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 

سرپرست سازمان حمل و نقل، بار و مسافر شهرداری فردیس، 
به اتفاق آرا به عنوان سرپرست شهرداری این شهر انتخاب شد.

مجتبی قاسمی در این خصوص اظهار کرد: مصوبه عدم 
احراز سکونت مصطفی سعیدی سیرایی شهردار فردیس 
توسط کمیته تطبیق فرمانداری تایید و ایشان از سمت 

خود برکنار شد.
وی افزود: با برکناری شهردار فردیس، علی امیری سرپرست 
سازمان حمل و نقل، بار و مسافر شهرداری فردیس، به اتفاق 

آرا به عنوان سرپرست شهرداری فردیس انتخاب شد.

قاسمی در پاسخ به این سوال که آیا مصوبه شورا در خصوص 
انتخاب امیری به عنوان سرپرست شهرداری فردیس، تایید 
شده است یا خیر، گفت: شورا برای تعیین سرپرست نیازی به 
تایید کمیته تطبیق ندارد دیگر علی امیری به عنوان سرپرست 

شهرداری فردیس معرفی شده است.
گفتنی است بدون احتساب فاطمی که توسط وزارت کشور به 
عنوان شهردار فردیس تایید نشد، امیری هفتمین فردی است 
که توسط شورای اسلامی شهر فردیس به عنوان مدیر اجرایی 

شهر فردیس انتخاب شده است .

سرپرست سازمان حمل و نقل، بار و مسافر، سرپرست شهرداری فردیس شد؛

امیری سرپرست شهرداری فردیس شد

مریم آقانوری

  خبرنگار

خبر اول

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید سعید ظروفچیان مقدم طوسی  را گرامی می دارد
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جامعه

مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شرکت مخابرات گفت: 
دلیل اصلی اختلالات اخیر در حوزه ارتباطات مخابراتی، 
قطع برق در مناطق مختلف کشور است که علی رغم 
اختلال  شاهد  متاسفانه  شده  انجام  پیش بینی های 
ارتباطات مخابراتی چند ساعته در برخی از مناطق مخابراتی 
هستیم. محمدرضا بیدخام افزود: با توجه به عدم سرمایه 
گذاری مطلوب در خرید و نوسازی تجهیزاتی نظیر دیزل 
ژنراتور های برق به علت نبود منابع مالی مورد نیاز در 
مواقع قطع برق، شاهد اختلالات ارتباطی در برخی مناطق 
هستیم که این نکته از قبل به اطلاع مراجع ذی صلاح 
حاکمیتی رسیده است. مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل 
شرکت مخابرات ایران با تاکید بر منطقی شدن تعرفه های 
مخابراتی گفت: برای ارایه خدمات و نوسازی و بازسازی 
تجهیزات مخابراتی با ترمیم تعرفه های مخابراتی و 
حمایت دستگاه های حاکمیتی می توان توسعه و بهینه 
سازی تجهیزات مخابراتی را انجام داد. بیدخام یکی از 

دلایل افزایش تماس ها با سامانه ۲۰۲۰ را در روزهای اخیر 
خارج شدن مودم های خانگی از مداربه علت قطع برق 
دانست که این امر مشکلات زیادی را برای مشتریان به 
وجود آورده است که امیدواریم هرچه زودتر این مشکلات 
با کمک نهادهای درگیر و مسئول به حداقل ممکن برسد.

همچنین رییس روابط عمومی وزارت ارتباطات و فناوری 
اطلاعات نیز دیروز اعلام کرده بود: در پی قطعی پراکنده 
برق در کشور، ۲ هزار دکل مخابراتی نیز از دسترس خارج 

شدند.

سرپرست دفتر صادرات معاونت توسعه بازرگانی گفت: 
صادرات بخش کشاورزی در سال ۹۹ به لحاظ وزنی ۲۶ 
درصد و ارزشی ۱۴ درصد نسبت به سال ۹۸ افزایش 

نشان می دهد.
» مسعود بصیری« با بیان اینکه سال گذشته ۸.۸ 
میلیون تن محصولات کشاورزی و صنایع تبدیلی و 
غذایی به ارزش ۶.۵  میلیارد دلار از کشور صادر شد 
سال ۹۸  در  کشاورزی  بخش  میزان صادرات  افزود: 

هفت میلیون تن به ارزش ۵.۷ میلیارد دلار بود.
با  کشاورزی  جهاد  وزارت  صادرات  دفتر  سرپرست 
اشاره به اینکه تولیدات کشاورزی باید صادرات محور 
به  کشاورزی  کالاهای  صادرات  اظهارداشت:  شود، 
میزان زیادی با تنظیم بازار داخلی کالاها گره خورده 
و در نتیجه به رغم برنامه ها، قابلیت ها و مزیت های 
صادراتی در بخش کشاورزی، بیشتر به سفره خانوارها و 
بازار داخلی از نظر تامین کالا، کمیت مناسب و قیمت 
تمرکز شده و اگر تامین کالا در بازار داخلی مناسب 
بود شاید فکری برای صادرات محصولات کشاورزی و 

حمایت از آن می شود.
بصیری درباره خشکسالی و تاثیر کمبود آب بر صادرات 
محصولات کشاورزی تصریح کرد: ایران در اقلیم خشک 

و نیمه خشک قرار گرفته و از نظر بارش با مشکل 
مواجه است، اما با روش های علمی و تکنولوژی های 
نوین می توان کشاورزان را به نحوی هدایت کرد که 

بهره وری تولید با آب کمتر داشته باشند.
سرپرست دفتر صادرات وزارت جهاد کشاورزی ادامه 
و  آبی  کم  با  که  عربستان  مانند  کشورهایی  داد: 
خشکسالی مواجه هستند، توانسته اند از طریق شیرین 
کردن آب دریا، باغات زیتون وسیعی داشته باشند و یا 
با بهره گیری از انرژی خورشیدی، بخشی از برق مورد 

نیاز خود را تامین کنند.
امکانات  فعلی،  آب  مدیریت  با  بنابراین  گفت:  وی 
موجود و برنامه ریزی می توان تولیدات صادرات محور 
داشت به شرط آن که کشاورزان و تولیدکنندگان دام 
و طیور پذیرش برنامه ها و روش های جدید را داشته 

باشند.
جهاد  وزارت  مختلف  های  معاونت  افزود:  بصیری 
کشاورزی هر سال برنامه های کشت و تولید را تدوین 
و به استان های کشور ابلاغ می کنند، اما با این حال 
می بینیم در برخی استان ها یا شهرها با انباشت تولید 
و در برخی نقاط با کاهش تولید مواجه می شویم که 

بر بازار داخلی و صادرات و قیمت ها تاثیر می گذارد.

معاون سازمان برنامه بودجه گفت: دولت سال گذشته 
به دلیل مشکلات اقتصادی ناشی از تحریم، کرونا و 
افزایش تورم با هدف حمایت از کارمندان حقوق آنها را 

بین ۲۳ تا ۵۳ درصد افزایش داد.
گزارش  نشست  نخستین  در  پورمحمدی«  »حمید 
عملکرد هشت ساله سازمان برنامه و بودجه کشور به 
وضعیت اقتصادی کشور در سال گذشته اشاره کرد و 
گفت: سال ۱۳۹۹ در تاریخ بودجه نویسی کشور سالی 
ویژه بود، در این سال اقتصاد کشور با دو تکانه شدید 

تحریم و کرونا رو به رو شد.
معاون سازمان برنامه بودجه اضافه کرد: فراموش نکنیم 
که چه شرایطی را پشت سر گذاشتیم اما اقتصاد ایران 
متلاشی نشد و از این شرایط عبور کردیم. در حالی که 

تورم ونزوئلایی و ١٠٠ درصدی را در ایران پیش بینی 
می کردند، تورم در ٣۶ درصد کنترل شد، اقتصادمان 
پررونق نیست و می دانیم که مردم راضی نیستند؛ اما 
در شرایطی که دو دست شوم کرونا و تورم، راه نفس 

اقتصاد ایران را بستند، تاب آوری کردیم.
پورمحمدی گفت: یکی از اقدامات مهم دولت در این 
مورد افزایش حقوق کارمندان برای تاب آوری این قشر 
در برابر فشارهای اقتصادی بود. سال گذشته حقوق 
کارمندانی که کمتر از چهار میلیون تومان دریافت می 
کردند ۵۳ درصد افزایش یافت، همچنین کارمندانی 
با دریافتی ۴ تا ۶ میلیون تومان شاهد افزایش ۴۵ 
درصدی حقوق خود بودند، به طور متوسط حدود ۳۴ 

درصد به حقوق کل کارمندان اضافه شد.  

معاون امور پستی و ارتباطی رگولاتوری اعلام کرد: در پی قطعی های 
اپراتورهای سیار ملزم شده اند  ارتباطی،  برق و اختلال در شبکه 
امکانات دیزل ژنراتور و باطری های پشتیبان برای تامین برق هاب 
سایت ها و سایت های BTS را تقویت کرده و در صورت نیاز، کمبود 

یا اختلال در باطری ها را رفع کنند.
»مجید حقی« افزود: با تاکید وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات، 
ادارات کل ICT در استانها نیز بایستی با بازدید و بررسی میدانی 

سایت ها، در صورت وجود مشکل در تجهیزات پشتیبانی برق، 
هماهنگی لازم را برای رفع آن انجام دهند.

وی درباره تعامل با وزارت نیرو برای رفع مشکلات ناشی از قطعی 
برق گفت: از وزارت نیرو و شرکت توانیر درخواست کردیم در صورت 
امکان، قطعی برق به حداقل رسیده و در طول یک روز چند بار 

تکرار نشود.
همچنین برنامه زمانبندی قطعی برق بطور شفاف اعلام شود تا 
اپراتورها متناسب با آن برنامه ریزی های لازم را برای مدیریت و تامین 

برق سایت ها و پایداری ارتباطات انجام دهند.
حقی با اشاره به اینکه زمان شارژ مجدد باطری های پشتیبان برق 
پس ازتخلیه شارژ، نسبتا طولانی )حدود ۱۰ تا ۱۵ ساعت( است، 
تاکید کرد: با توجه به اینکه تجهیزات یکسو کننده های اپراتورها 
هم برق سایت ها را تامین می کند و هم شارژینگ باطری را انجام 
می دهد، به همین دلیل اگر قطعی های برق به تناوب و در بازه های 
نیز  برق سایت ها  بیفتد، تجهیزات پشتیبان  اتفاق  زمانی کوتاه 
برای رفع مشکل کافی نیستند، به همین دلیل لازم است شرکت 
توانیر درتصمیم گیری برنامه زمانبندی قطعی برق، محدودیت های 

تکنولوژی تجهیزات را در نظر بگیرند.
معاون امور پستی، ارتباطی و فناوری اطلاعات رگولاتوری تصریح 
کرد: ضرورت استفاده از خنک کننده ها بویژه در مناطق گرمسیر 
به علت بالا بودن دمای هوا نیاز دیگر اپراتورهاست که مستقیما 
توسط شبکه اصلی برق تامین می شود و از طریق باطریها هم قابل 

جبران نیست.

»مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شرکت مخابرات« خبر داد:

قطعی برق موجب بروز اختلالات ارتباطات 
مخابراتی در کشور شد

صادرات بخش کشاورزی در سال گذشته
 ۲۶ درصد افزایش یافت

»معاون سازمان برنامه بودجه« اعلام کرد:
حقوق کارمندان در سال گذشته

 بین ۲۳ تا ۵۳ درصد افزایش یافت

»معاون امور پستی و ارتباطی سازمان تنظیم مقررات« اعلام کرد:

اپراتورها باید تجهیزات برق سایت های شان را بروزرسانی کنند

جامعه

وزیر راه  و شهرسازی از گفت وگوی ایران و ارمنستان برای راه اندازی 
کریدور خلیج فارس- دریای سیاه و راه آهن تبریز-جلفا و ایروان-تفلیس 
خبر داد و گفت: فرآیند تجارت و ترانزیت بین دو کشور تسهیل 

می شود.
»محمد اسلامی« که سوم خرداد، به منظور رایزنی برای استفاده از 
مسیر ارمنستان در بخشی از کریدور شمال- جنوب به آن کشور سفر 
کرده است به بیان بخشی از محورهای گفت وگو با مقام های کشور 

ارمنستان پرداخت.
وزیر راه و شهرسازی با اشاره به اینکه گفت وگو با مقام های کشور 
کریدور  راه اندازی  گفت:  می شود،  انجام  محور  پنج  در  ارمنستان 
خلیج فارس- دریای سیاه موضوعی است که پیگیری آن در برنامه 
قرار دارد.راه اندازی این مسیر نیاز به توسعه، ظرفیت سازی و بهسازی 
دارد و بخش های مهم آن باید احداث شود، این عضو کابینه دولت 
دوازدهم ادامه داد: موضوع دومی که پیگیری می شود راه آهن تبریز- 
جلفا و ایروان- تفلیس است، مقرر است تا با گفت وگوها و مذاکرات 
چندجانبه ای که با محوریت روسیه انجام شده است، بتوانیم این 
خطوط را فعال کنیم و این خط آهن به عنوان کریدور ریلی شمال- 

جنوب بتواند مورد بهره برداری قرار بگیرد.
اسلامی ایجاد فرصت برای شرکت های ایرانی را در بازسازی و نوسازی 

پروژه های مشترک دو کشور ایران و ارمنستان از دیگر موارد گفت وگو 
با مقام های ارمنستانی عنوان کرد و افزود: طبق گفت وگوهایی که 
انجام شد، مقرر شد تا اطلاعات این پروژه ها در اختیار ایران قرار 
بگیرد. همچنین، از کنسرسیوم ایرانی و چند گروه ایرانی که آمادگی 
مشارکت در پروژه های ارمنستان را دارند در قالب بسته اجرا و تامین 
مالی بتوانیم پیشنهاد دریافت کنیم و پیشنهادهای ارمنستان را نیز 

ارزیابی کرده و برای شروع پروژه ها، تصمیم گیری کنیم.
وی محور چهارم گفت وگو را موضوع سرمایه گذاری پیرامون توسعه 
ترانزیت و لجستیک برشمرد و گفت: در خصوص سرمایه گذاری هایی 
که باید در فرآیند تجارت و ترانزیت شکل بگیرد و تسهیل کننده و 
پشتیبان تجارت باشد تا جذابیت بیشتری برای استفاده از این محور 
توسط بازرگانان، تجار و شرکت های حمل و نقل ایجاد کند نیز بحث 

و تبادل نظر شد.
و  کرد  عنوان  عوارض  موضوع  را  گفت وگو  پایانی  محور  اسلامی 
گفت: عوارض باید به گونه ای تعیین شود که جذابیت ایجاد کند تا 

شرکت های ایرانی مسیر ارمنستان را انتخاب کنند. 
در خصوص این موضوع نیز مقرر شد، قانونی که در آن کشور در دست 
تصویب قرار دارد به گونه ای تنظیم شود که قابل استفاده باشد تا با 

حداقل هزینه، شرکت های ایرانی مسیر ارمنستان را انتخاب کنند.

»وزیر راه  و شهرسازی« خبر داد:

مذاکرات ریلی ایران و ارمنستان
 با حضور روسیه برگزار شد

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »علی رستمی«
 - شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد



4
روزنامه

سه شنبه 4 خرداد 1400-  شماره  753

شهری
همنشین بی خرد مباش ، که کار زشت خود را 
زیبا جلوه داده ، دوست دارد تو همانند او باشی 
نهج البلاغه حکمت ۲۹۳

رئیس کل دادگستری البرز با بیان اینکه حدود ۲۷ درصد 
دعاوی مربوط به طلاق در استان مربوط به فردیس است 

نسبت به این شرایط ابراز نگرانی کرد.
حسین فاضلی هریکندی در آیین تودیع و معارفه رئیس 
کل  رئیس  با حضور  فردیسکه  شهرستان  دادگستری 
محاکم و دادستان مرکز استان، معاون منابع انسانی و 
دبیر شورای تحول دادگستری استان و تعدادی دیگر از 
معاونین دادگستری کل استان، امام جمعه و فرماندار 
فردیس، اعضای شورای تامین و جمعی از مسئولان 
شهرستان فردیس برگزار شد با تبریک سالروز آزادسازی 
غرورآفرین خرمشهر گفت: این روز بی تردید برای همیشه 

در حافظه تاریخی ملت ایران به یادگار خواهد ماند.
وی در ادامه با اشاره به اینکه شهرستان فردیس یکی از 
مناطق با تراکم جمعیتی بالا در کشور است و جمعیت آن 
بیشتر از جمعیت تعدادی از مراکز استان ها است بیان کرد: 
فردیس با مسائل متعددی از قبیل تراکم بالای جمعیتی، 
عدم سازگاری امکانات رفاهی و اداری با جمعیت ساکن، 
نرخ رشد بالای جمعیت، مهاجرت از سایر استان ها و تنوع 
بالای قومیتی روبه روست که در این بین زیرساخت های 
فیزیکی و منابع انسانی در حوزه قضایی پاسخگوی این 

مشکلات نیست.
فاضلی هریکندی با بیان اینکه احداث مجتمع قضایی 
در این شهرستان به عنوان یکی از مصوبات مهم سفر 
آیت الله رئیسی به استان البرز می تواند بخشی از این 
مشکلات زیرساختی را حل کند متذکر شد: مراحل احداث 
این مجتمع در جریان است ولی باید برای حل اضطرارای 
کمبودها تا زمان بهره برداری این مجتمع فکر اساسی کرد.
وی در ادامه با برشمردن برخی آمار قضایی در خصوص 
با کل استان تصریح  شهرستان فردیس و نسبت آن 
کرد: در سال ۱۳۹۹ نزدیک به ۶۷ هزار پرونده قضایی در 
فردیس مورد رسیدگی قرار گرفته که معادل ۱۷ درصد کل 

پرونده های استان در سال گذشته است.
عالی ترین نماینده قوه قضائیه در استان البرز اضافه کرد: 
خروجی آماری پرونده های این شهرستان نشان می دهد 
که ۲۰ درصد جرایم سرقت، ۱۹ درصد کلاهبرداری، ۱۵ درصد 
جرایم مواد مخدر، ۱۷ درصد دعاوی مربوط به مطالبه وجه 

و خسارت در استان متعلق به شهرستان فردیس است.
وی با بیان اینکه حدود ۲۷ درصد دعاوی مربوط به طلاق 
در استان مربوط به فردیس است نسبت به این شرایط 

ابراز نگرانی کرد و گفت: لازم است در حوزه پیشگیری 
برنامه ریزی های دقیقی انجام شود تا شاهد کاهش وقوع 
طلاق و بزه های مختلف در شهرستان فردیس باشیم 
توسط  متعدد  برنامه های  کردن  عملیاتی  و  ورود  که 
و  دادگستری  رئیس  نظارت  با  مسئول  دستگاه های 

دادستان شهرستان می تواند بسیار کارگشا باشد.
وی در ادامه با تقدیر از زحمات مقصود عبدی که از ابتدای 
تشکیل این شهرستان مسئولیت ریاست دادگستری 
فردیس را برعهده داشته و یکی از قضاتی است که تقریبا 
کلیه دوران خدمت خود را در استان گذرانده گفت: وی در 
مسئولیت جدید در مرکز استان به عنوان معاون قضایی 
رئیس کل دادگستری استان و با حفظ سمت مستشار 
دادگاه تجدیدنظر استان و نیز مسئول واحد نظارت و 

ارزشیابی قضات استان به فعالیت ادامه خواهد داد.
رئیس کل دادگستری استان البرز با بیان اینکه رئیس 
دادگستری جدید فردیس یکی از مدیران جوان دادگستری 
استان است که در دوره مدیریت خود در اشتهارد و نظرآباد 
عملکرد درخشانی داشته یادآور شد: به نتیجه رساندن 
پرونده چند هزار میلیاردی معروف به »فلاحتی« در نظرآباد 
یکی از اقدامات مهم وی و دادستان این شهرستان در 

سال گذشته بود.
وی از رئیس جدید دادگستری فردیس خواست ضمن 
حفظ و تقویت تعامل با امام جمعه، فرماندار و ادارات و 
دستگاه های مختلف انتظامی و نظامی شهرستان، تکریم 
ارباب رجوع و کارکنان قضایی و اداری را که در شرایطی 

سخت مشغول ارائه خدمت هستند در اولویت قرار دهد.

مدیر ندامتگاه قزلحصار کرج گفت: در اجرای طرح 
پایش و غربالگری زندانیان با حضور مسوولان قضایی 

۹۲ مددجوی این ندامتگاه آزاد شدند.
اشکان کمالی،مدیر ندامتگاه قزلحصار کرج، گفت: این 
آزادی ها در اجرای بخشنامه اخیر رئیس قوه قضائیه 
مبنی بر اجرای طرح پایش و غربالگری زندانیان انجام 

گرفت .
کمالی گفت: با حضور معاون دادستان استان البرز 
در این ندامتگاه و بررسی پرونده های مربوطه ، با 
آزادی ۹۲ مددجو با استفاده از مرخصی پایان حبس 

موافقت شد.
او افزود: طرح پایش و غربالگری زندانیان از بیستم 
آبان ماه سال گذشته در ندامتگاه قزلحصار کرج آغاز 

شده و در سال جاری همچنان ادامه دارد.
مدیر ندامتگاه قزلحصار کرج گفت: غربالگری زندانیان 
شامل مددجویان فاقد ملاقات کننده با جرائم سبک، 
بازداشت  ادامه  برای  مقرر  زمان  در  که  متهمانی 
آنان تصمیم گیری نشده و یا کسانی که مستحق 
برخورداری از ارفاق قانونی همچون آزادی مشروط، 

تعلیق اجرای مجازات و امثال آن می شود.

سرپرست شرکت توزیع برق البرز با اشاره به اینکه عوامل مختلفی 
باشیم،  برق  شده  زمانبندی  قطعی  شاهد  امسال  شده  باعث 
کاهش  واسطه  به  آبی  برق  تولید  میزان  کاهش  داد:  توضیح 
و  هوا  دمای  زودهنگام  افزایش  گذشته،  زمستان  در  بارندگی 

استفاده از ماینرهای غیرمجاز بخشی از این دلایل است.
رامین فرج با اشاره به اینکه قطعی بلوک بندی شده برق مختص 
البرز نیست و در تمام کشور اجرایی شده، اظهار کرد: طی دو روز 
گذشته به دلیل برخی مشکلات نتوانستیم قطعی ها را بر اساس 
جدول زمانبندی که در سایت شرکت توزیع برق استان بارگذاری 
شده، مدیریت کنیم و از این بابت از مردم عذرخواهی می کنیم.

وی ادامه داد: با برنامه ریزی صورت گرفته امیدواریم از امروز 
قطعی برق طبق برنامه ریزی جدولی که اطلاع رسانی آن از طریق 

سایت شرکت و رسانه ها صورت گرفته انجام شود.
وی با اشاره به اینکه عوامل مختلفی باعث شده امسال شاهد 
قطعی زمانبندی شده برق باشیم، توضیح داد: کاهش میزان 

تولید برق آبی به واسطه کاهش بارندگی در زمستان گذشته، 
غیرمجاز  ماینرهای  از  استفاده  هوا،  دمای  زودهنگام  افزایش 

بخشی از این دلایل است.
این با اشاره به نقش ماینرها در افزایش بار برق مصرفی استان 
مسئول گفت: ما نگران استخراج کنندگان مجاز رمز ارزها نیستیم 
چون طبق قرارداد، برق آنها با شروع فصل گرما قطع می شود ولی 
کسانی که به صورت غیرمجاز اقدام به ماینینگ رمز ارزها می کنند 

دردسرساز شده اند.
فرج اضافه کرد: شناسایی استخراج کنندگان غیرمجاز رمز ارزها 
ساده نیست چون این افراد اغلب برق دزدی دارند و کنتور برق 
خریداری نمی کنند به همین دلیل از مردم درخواست می شود 
در صورت مشاهده  ماینینگ غیرقانونی موضوع را با ۱۳۱ درمیان 

بگذارند و جایزه بگیرند.
وی در پاسخ به اینکه چرا از قبل پیش بینی افزایش مصرف برق 
صورت نگرفته تا مردم دچار مشکل نشوند، گفت: در مجموع ۳۵ 
درصد برق کشور از طریق نیروگاه های برق آبی تولید و مابقی 

نیاز کشور از طریق نیروگاه های سوخت فسیلی تامین می شود.
فرج اضافه کرد: امسال ظرفیت تولید نیروگاه های برق آبی به 
واسطه کاهش نزولات کاهش یافته و امکان استفاده از تمام 
ظرفیت سایر نیروگاه ها هم وجود ندارد چون ممکن است اعمال 

فشار مضاعف باعث خروج آنها از مدار تولید شود.
سرپرست شرکت توزیع نیروی برق البرز گفت: در شرایط فعلی 
برای هر استانی سهمیه ای برای مصرف برق تعیین کرده اند که 
اگر بیش از آن مصرف کند، ناچار به اجرای برنامه بلوک بندی 
قطعی برق خواهد بود به همین دلیل از مشترکین درخواست 
می شود با کاهش ۱۰ تا ۱۵ درصدی میزان مصرف، به کاهش زمان 

قطعی برق کمک کنند.

دریافت  به  تمایل  فردی  اگر  گفت:  البرز  احوال  ثبت  مدیرکل 
شناسنامه مکانیزه دارد می تواند اقدام کند اما هیچ اجباری از 

سوی سازمان ثبت احوال در این خصوص وجود ندارد.
محمد علی رفیع پور، مدیرکل ثبت احوال البرز با اشاره به این که 
هیچ اجباری برای تعویض شناسنامه های قدیمی وجود ندارد، 
گفت: تنها در مواردی که به دلایلی تغییری در اقلام هویتی فرد 
ایجاد می شود یا شناسنامه به دلیل آب خوردگی و پارگی عکس 

مستعمل شده نیاز به تعویض شناسنامه است.
مدیرکل ثبت احوال البرز افزود: البته اگر فردی تمایل به دریافت 
شناسنامه مکانیزه دارد می تواند اقدام کند اما هیچ اجباری از 

سوی سازمان ثبت احوال در این خصوص وجود ندارد.
او با اشاره به گلایه برخی شهروندان در خصوص اجبار برخی دفاتر 

پیشخوان برای دریافت شناسنامه مکانیزه گفت: اگر شناسنامه 
فرد سالم است هیچ لزومی به تعویض شناسنامه نیست.

اینکه صدور شناسنامه  به  پاسخ  در  البرز  احوال  ثبت  مدیرکل 
مکانیزه چند روز زمان می برد، افزود بعد از ثبت درخواست، حدود 

یک هفته طول می کشد تا شناسنامه جدید آماده شود.

»رئیس کل دادگستری البرز« بیان کرد:

اینکه حدود ۲۷ درصد پرونده های طلاق در البرز مربوط 
به فردیس است، نگران کننده است

با حضور مسوولان قضایی؛

٩2 مددجوی ندامتگاه قزلحصار کرج آزاد شدند

»سرپرست شرکت توزیع نیروی برق البرز« خبر داد:
برق ماینرهای مجاز قطع شده، مردم غیرمجازها را گزارش کنند و جایزه بگیرند

»مدیرکل ثبت احوال البرز« خبر داد:
هیچ اجباری نسبت به تعویض شناسنامه های قدیمی نیست

البرز چه خبر؟

رئیس دانشگاه علوم پزشکی البرز گفت: متاسفانه در ۲۴ ساعت 
گذشته ۱۰ بیمار کووید ۱۹ جان خود را از دست داده اند و مجموع جان 

باختگان این بیماری در استان به  ۳۹۵۹ نفر رسیده است.
دکتر محمد فتحی در خصوص آخرین وضعیت کرونا در البرز، گفت: 
در ۲۴ ساعت گذشته، ۹۹ بیمار با علائم کووید ۱۹ در مراکز درمانی 

استان بستری شده اند.
وی افزود: مجموع کل  موارد بستری شامل قطعی، محتمل و 
مشکوک از ابتدای شیوع کرونا تا امروز در استان البرز ۴۳ هزار و 

۴۷۶  نفر است.
فتحی با بیان اینکه در حال حاضر تعداد ۷۵۴ نفر شامل موارد قطعی، 
محتمل و مشکوک در مراکز درمانی بستری هستند افزود: از این 
تعداد، ابتلای  ۴۰۰  نفر به بیماری  کووید ۱۹، تا این تاریخ قطعی 

شده است.
وی افزود: متاسفانه در ۲۴ ساعت گذشته ۱۰ بیمار کووید ۱۹ جان 
خود را از دست داده اند و مجموع جان باختگان این بیماری در استان 

به  ۳۹۵۹ نفر رسیده است.

فتحی در پایان تصریح کرد: خوشبختانه از ابتدای شیوع کرونا تا 
کنون ۳۸ هزار و ۷۵۷ نفر از مراکزدرمانی ترخیص شده اند.

کرونا در البرز جان ۱۰ نفر دیگر را گرفت
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فرهنگی

حالا که بحث قطع برق این روزها داغ شده، شما فکر کنید 
من توهم زده ام، ولی شکل و وضع قطع برق که در واقع، 
به معنی فلج شدن کسب و کار و زندگی در کشور است، به 
نظرم بویی از آن به مشام می رسد که بوی خوبی نیست.

آخر چگونه ممکن است و چه اتفاقی رخ داده که تنها در 
چند هفته و حتی چند روز، باید شاهد چنین خاموشی 
برق  یکباره  به  گویی  باشیم،  کشور  در سطح  گسترده 
تولیدی چند نیروگاه از مدار خارج شده است، این همان 
اتفاقی است که چون دلایل موجهی برای آن پیدا نمی 

کنم، ناگزیر دچار توهم شده ام.
راستش هر چقدر دو دوتا چهارتا می کنم، نمی توانم خالی 
شدن این میزان از ظرفیت برق آن هم در این مدت کوتاه 
که گفته می شود ظرفیت اسمی تولید روزانه آن به حدود 
6٠ هزار مگاوات ساعت می رسد ولی 54 هزار مگاوات 
ساعت ظرفیت عملی و واقعی آن است را برای خود هضم 
و حلاجی کنم و نمی دانم چرا فکر متوهم من، مدام 
سیگنال هایی از جنس اینکه شاید کاسه ای زیر نیم کاسه 

باشد را می فرستد.
مگر خاصیت همه کالاهای مصرفی نظیر برق اینگونه 
نیست که افزایش تدریجی مصرف آن موجب می شود 

به همان نسبت البته بازهم به تدریج به مقدار خاموشی ها 
اضافه شود، پس چه شد که از آخرین روزهای اردیبهشت 
ماه تا دو سه روز اخیر در خرداد ماه جاری، یک دفعه 
آنقدر به زمان خاموشی ها اضافه شد، که شرکت برق حتی 
فرصت اعلام زمان بندی خاموشی را هم پیدا نکرده است.

باید اذعان کنم که خود تجزیه و تحلیل قابل قبولی از 
اینکه چرا به یکباره اینگونه شد، ندارم چون چنین به 
نظر می رسد که خودِ وزارت نیرو هم غافلگیر شده است، 
وزراتخانه ای که مسئول مستقیم پیش بینی و پیشگیری 
از ایجاد اختلال در صنعت برق یعنی فلج شدن زندگی 
در کشور است، پس دستِ کم، خودم از توهم زدن خودم 

چندان شاکی نیستم.
واقعا چقدر زود مثل برق، اوضاع عوض می شود، انگار نه 
انگار که اوضاع حداقل از نظر برقی تا چند روز پیش عادی 
به نظر می رسید، اما با چشم به هم زدنی یک باره متوجه 
شدیم که عده زیادی از کسبه و خانواده ها، آن هم بغل 
گوش پایتخت کشور روزانه بطور متوسط دو تا دو ساعت 
و نیم و گاهی دوبار و حتی سه بار در یک روز، شاهد قطع 

برق و گرفتاری های ناشی از آن هستند.
علت هرچه که باشد، اعم از خشکسالی، استخراج رمزارز، 
عدم سرمایه گذاری لازم، فرسودگی نیروگاه ها و شبکه 
انتقال و توزیع برق، زیاد شدن مشترکان، افزایش مصرف 
و برق دزدی و... همه این ها یک وجه مشترک به نام 
سوءمدیریت دارند، ولی نمی دانم چرا حتی با در نظر 
گرفتن این وجه مشترک همیشگی که همه آن را باور 
کرده ایم، بازهم نمی توانم خود را راضی و قانع کنم که 
پس، پشت پرده ماجرای قطع گسترده برق در کشور هیچ 
اتفاقی رخ نداده و همچنان دچار توهم هستم که همین 

با متخلفانش  روزها است که یک سلطان برق همراه 
شناسایی و دستگیر شوند.

البته اطمینان دارم که کسی منتظر خواندن و شنیدن 
معضلاتی که قطع برق در روند عادی زندگی ایجاد می 
کند، نیست، زیرا هر بار بعد از قطع برق، به قول آن شاعر 
بزرگ، دو دست خالی می ماند که فقط به درد زدن بر سر 
خود می خورد و دیگر هیچ، با این حال و دست بر قضا 
یکی از دلایل مهم توهم زدن من هم همین است، که 
بطور قطع تک تک مسئولان می دانند که با خاموشی برق 

چه بلایی بر سر زندگی مردم می آید.
خلاصه وقتی چیدمانی نظیر مذاکرات وین، انتخابات 
پیش روی خردادماه، دشواری های اقتصادی و دست های 
نامرئی با هدف ایجاد و افزایش نارضایتی عمومی را در 
کنار خاموشی های غافلگیرانه این روزهای برق قرار دهیم، 
با کمی دقت به نظر منِ متوهم، به حتم همان بویی که 
ابتدا عرض کردم را احساس خواهیم کرد و مثل همیشه 
فقط باید دست به دعا و استغاثه باشیم تا شاید از طرف 

آن یکتای هستی بخش فرجی حاصل شود.

شامگاه  دستی  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزیر 
دوشنبه دبیرخانه کمیته گردشگری شهر خلاق از اجرای رویداد 
: مسئولان  تاکید کرد  افتتاح و  را  بین المللی ساری ۲۰۲۲ 
مازندران فرصت پایتختی گردشگری اکو در سال آینده برای این 

استان را از دست ندهند.
به گزارش ایرنا، علی اصغر مونسان در حاشیه این مراسم با 
اشاره به اهمیت توجه به رویداد بین المللی ساری ۲۰۲۲ از 
سوی همه دستگاه های اجرایی استان، گفت: وقتی از رویدادی 
بین المللی مانند پایتخت گردشگری صحبت می کنیم تمرکز بر 
آن موضوع باید در استان بیشتر شود ؛ یعنی باید استانداری، 
شهرداری، نمایندگان و حتی مسئولان در سطح ملی به این 
رویداد متمرکز شوند تا بهترین اتفاق برای بهره برداری از این 

میزبانی رقم بخورد.
وی افزود: برای برخی ها این تصور وجود دارد که باید سال ۲۰۲۲ 
آغاز شود تا اتفاقی رقم بخورد و اقدامی انجام شود، در حالی 

که این مناسبت ها و رویدادها باید یک تمرکز هدف ایجاد  کند 
که تا آغاز سال ۲۰۲۲ همه پیش نیازهای میزبانی چیده شود.

مونسان با اشاره به تجربه میزبانی تبریز از رویداد بین المللی 
گردشگری  پایتخت  عنوان  به  آن  انتخاب  و   ۲۰۱۸ تبریز 
در  ، تصریح کرد: متاسفانه  آن سال  در  کشورهای اسلامی 
تبریز همین اشتباه رخ داده بود و فکر می کردند که در سال 
۲۰۱۸ باید اقداماتی انجام شود و به همین دلیل آن فرصت 
تقریبا از دست رفت و اتفاق مناسبی هم رقم نخورد ، اما در 
رویداد همدان ۲۰۱۸ که پایتخت گردشگری کشورهای آسیایی 
شده بود همه متوجه شدند که چه هدفی دنبال می شود و 

بهره برداری مناسبی هم شد.
وی خاطرنشان کرد: برای کسب عنوان پایتخت گردشگری 
کشورهای عضو اکو در سال ۲۰۲۲ تلاش زیادی کردیم و حیف 
است که با کم توجهی به سادگی از دست برود. از الان باید یک 
سری کارهای زیرساختی برای این میزبانی انجام شود و برنامه 
مشخص برای ۲۰۲۲ وجود داشته باشد. حتی دعوتنامه ها برای 

مهمانان خارجی صادر شود.
وزیر میراث فرهنگی به اهمیت اجتماعی شدن این رویداد و 
میزبانی اشاره کرد و گفت : باید اقداماتی انجام شود که مردم 
شهر ساری و مازندران از این میزبانی پرنشاط شوند و فضای 
بانشاطی در ساری و مازندران ایجاد شود. در غیر این صورت 

این مناسبت می گذرد و هیچ اتفاقی نمی افتد.
وی افزود: معاون عمرانی استاندار باید در این زمینه برای پای 
کار آوردن همه دستگاه های اجرایی محوریت کارها را بر عهده 
بگیرد. اگرچه عمده کارها به عهده شهرداری است. شهر در 
اختیار شهرداری است و ما به نیابت از شهرداری این عنوان را 
کسب کردیم ، اما این که نهادها و دستگاه ها چه هدفی باید 

داشته باشند از همین حالا باید مشخص شود.
مونسان گفت: اگر این برنامه ریزی در استان انجام شود ما 

هم تلاش می کنیم اعتبارات مربوط به رویداد ساری ۲۰۲۲ 
را افزایش دهیم.

فرماندار ساری نیز در این مراسم گفت: با همت و پیگیری 
استاندار مازندران کمیته های مختلف برگزاری رویداد بین المللی 

ساری۲۰۲۲ مشغول فعالیت شدند.
اجرایی  دستگاه های  وظایف  افزود: شرح  رضایی  عباسعلی 
مشخص شده است، اما تقاضا می کنیم با پیگیری وزیر میراث 
فرهنگی، حمایت های ملی از ساری و مازندران در میزبانی از 
این رویداد دریغ نشود. انتظار داریم توجه ویژه ای به این رویداد 
شود تا در میزبانی از گردشگران خارجی و بهره برداری مناسب از 

این رویداد سربلند باشیم.
میراث  مدیرکل  ساری،  شهردار  استاندار،  عمرانی  معاون 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی مازندران، فرماندار ساری 
و نمایندگان مردم ساری و میاندورود نیز در این افتتاحیه وزیر 

میراث فرهنگی را همراهی کردند.

سفره خانه سنتی ۲۰۰ نفره در ساری افتتاح شد

سفره خانه سنتی ۲۰۰ نفره با معماری سنتی و بومی در سه 
طبقه مازندران عصر گذشته با حضور وزیر میراث فرهنگی ، 

گردشگری و صنایع دستی در ساری به بهره برداری رسید.
این سفره خانه که نام »لاله زار« را بر خود دارد با سرمایه گذاری 
از  برخورداری  بدون  و  ریالی بخش خصوصی  میلیارد   ۳۲۰

تسهیلات دولتی ساخته و تجهیز شده است.
معاون گردشگری اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دستی مازندران در مراسم افتتاح این سفره خانه گفت که 
استقبال و علاقه مندی گردشگران به سفرخانه های سنتی در 
مازندران سبب شده تا تعداد این اماکن سنتی در استان در 

حال افزایش باشد.
مهران حسنی با اعلام این که سفره خانه سنتی ساری دهمین 

سفره خانه بزرگ مازندران است، افزود: از آن جایی که سفره 
خانه ها علاوه بر ارائه خدمات غذایی متنوع و موسیقی بومی 
و محلی دارای معماری دل انگیز سنتی هستند، همواره مورد 

توسعه گردشگران و در نتیجه سرمایه گذاران بوده است.
وی گفت که با بهره برداری از این سفره خانه سنتی برای ۱۸ نفر 

به صورت مستقیم شغل ایجاد شده است.
وزیر میراث فرهنگی سفر ۲  روزه اش به مازندران را عصر 
دوشنبه آغاز کرد. علی اصغر مونسان قرار است در این سفر  ۷۸ 
پروژه در حوزه گردشگری، صنایع دستی و میراث فرهنگی را با 

سرمایه گذاری ۹هزار میلیارد ریال افتتاح کند.
امضای  ساری،  فرح آباد  تاریخی  جامع  مسجد  از  بازدید 
تفاهمنامه واگذاری ساختمان چهار موزه واقع در بوستان 
ولایت ساری از سوی شهرداری به میراث فرهنگی و افتتاح 
دبیرخانه شهر خلاق از اجزای رویداد بین المللی ساری ۲۰۲۲ از 

برنامه های روز نخست سفر مونسان به مازندران بود.

اینجا چراغی روشن نیست؛

قطع برق بو می دهد!؟

دبیرخانه کمیته گردشگری شهر خلاق ساری ۲۰۲۲ افتتاح شد

داستان جلد

میراث فرهنگی

جهان سینما

گیشه  در  خشمگین۹«  و  »سریع  پیشتازی 
سینماهای چین

نهمین قسمت از مجموعه فیلم های »سریع و خشمگین« 
و  شده  چین  آفیس  باکس  وارد  غرش کنان 
توانسته یک بار دیگر همانند قسمت های 
قبلی، عملکردی بهتر در مقایسه با بازار 
 »F۹« آمریکای شمالی داشته باشد، فیلم
چین  در  خود  هفته  آخر  نخستین  در 
بفروشد و ۸۳  توانست ۱۳۷ میلیون دلار 

درصد از سهم بازار را به خود اختصاص دهد. 

فروش جهانی »اره« از یک میلیارد دلار عبور کرد
قسمت نهم از مجموعه فیلم های ترسناک اره با عنوان 

اردیبهشت   ۲۲( مه   ۱۲ که   )Spiral( مارپیچ 
۱۴۰۰( اکران شد، این آخر هفته ۴ میلیون 
و ۵۰۰ هزار دلار در سینماهای آمریکا و 
۲ میلیون و ۶۷۰ هزار دلار دیگر در گیشه 
جهانی فروخت و با این حساب مجموع 

فروش فیلم های اره از مرز یک میلیارد دلار 
عبور کرد.

به  اسپیسی  بازگشت کوین  راه  نرو«  »فرانکو 
سینما شد!

»کوین اسپیسی« پس از چهار سال عدم فعالیت به دلیل 
ایتالیایی  فیلم  یک  در  اخلاقی،  اتهامات 
این  می کند،  بازی  نرو«  »فرانکو  ساخته 
فیلم که »مردی که خدا کشید« نام دارد 
در ایتالیا فیلمبرداری می شود و »فرانکو 
ایتالیا  سینمای  سرشناس  بازیگر  نرو« 
کارگردانی آن را بر عهده دارد، »ونسا ردگریو« 

نیز دیگر بازیگر این فیلم است.

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »غلامرضا روحانی« 
- شاعر طنزپرداز فقید - را گرامی می دارد

علیرضا  ریحانی

  نویسنده و روزنامه نگار
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جامعه

منصوره اسکندری راشه ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ یکدستگاه آپارتمان 
مسکونی واقع در طبقه همکف شرقی بمساحت 94/77 مترمربع قطعه دوم تفکیکی بشماره پلاک ۱۲۹۰۶ فرعی از ۲۲ اصلی مفروز و مجزی 
شده از پلاک ۶۴۴۲ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج مورد ثبت ۲۰۸۰۸صفحه ۵۴ دفتر ۲۶۰ بنام متقاضی ثبت 
و سند بشماره چاپی ۷۸۰۹۱۰ صادر و تسلیم شد که سند مالکیت بعلت سهل انگاری مفقود گردیده است لذا تقاضای صدور سند مالكيت 
المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی 
مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در 

صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالكيت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. ٨75ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج - از طرف اسماعیل کلانتری

آگهی فقدان سند مالکیت

چه کنیم که همواره وقتی بزرگی را از دست می دهیم در 
رسایش داستان سرایی می کنیم و گرنه همین الان با بزرگانی 
مثل علی پروین، حسن روشن، حسین کلانی، علی جباری، 
علی دایی و... چه رفتاری می شود و این عصاره های فوتبال 
کجای کار هستند، چه کسانی سردمدار فوتبال ما هستند و 

جایگاه این بزرگان کجاست؟
ناصر حجازی از آن تیپ انسان های خاص بود، که مجموعه ای 

از عوامل، او را به یک شخصیت ممتاز تبدیل کرده بود که 
از صحبت کردن با ایشان به واقع لذت می بردی، من بارها 
گفته ام که سال ١٣7١، اوایل کارِ حرفه ای ام در رسانه، با شور 
و شوق فراوان تقاضای مصاحبه خانوادگی با ناصرخان حجازی 
را در شهریور یا مهرماه کردم و در کمال تعجب من، این 

درخواست با استقبال وی مواجه شد.
اولِ تپه شمس آباد، یک خانه ویلایی دو طبقه، راس ساعت ٨ 

صبح، با استقبال گرم ناصرخان وارد خانه اش شدیم.
از به اصطلاح دوستانش و متولیان  نا مهربانی بسیاری  از 
فوتبال و ورزش گفت، از قدرشناسی بازیکن تیم ملی اسکاتلند 
که در جام جهانی آرژانتین مقابل ایران بازی کرده بود، از 
فرودگاه دهلی که وقتی ناصرخان بالاجبار ترک وطن کرد تا 
برود انگلیس یا آمریکا، از زمانی که با پیشنهاد آن خارجی رفت 
و رهبری محمدان بنگلادش و سپس تیم ملی این کشور 
را گرفت و برای اولین بار در تاریخ، بنگلادش را به دور دوم 

مقدماتی جام جهانی آورد و با محمدان 5 گل به پرسپولیس 
زد، از باشگاه های آسیا سال 6٨ تا حضور در شهرداری کرمان 

و...
اینکه می گفت تیم ملی را به ناصر حجازی نمی دهند چون 
نبوده و نیستم، همان موقع که تیم ملی در  بله قربان گو 
مقدماتی جام جهانی آمریکا با مربیگری علی پروین با دسته 
گل های همین جناب بهزاد غلامپور که بچه گانه ترین گلهای 
تاریخ را به شکلی مشکوک و عجیب خورد از صعود باز ماند، 
ناصرخان فقط یک جمله گفت، اگر علی پروین می خواست و 
من کنارش بودم این غلامپور اینگونه نمیشد چون می دانستم 
چه مشکلی دارد، ولی پرونده پروین را برای همیشه در تیم 

ملی بستند.
گفت،  شمالی  کره  یانگ  پیونگ  در  حماسی  بازی  آن  از 
مقدماتی جام جهانی 7٨ آرژانتین که کره ای ها هرچه زدند 
او رد کرد و روزنامه ها نوشتند، عبور از جهنم پیونگ یانگ با 

ناصر حجازی...
چقدر از نزدیک، صحبت کردن با ناصر حجازی برایم لذت 
بخش و غرورانگیز بود و چقدر دل مهربانی داشت این گلبرگ 
مغرور که گفت: من آن گلبرگ مغرورم که می میرم ز بی آبی، 

ولی با خفت و خواری پی شبنم نمی گردم...

خاطره گفت و گوی خانوادگی با ناصر حجازی؛

تقدیم به گلبرگ مغرور...
خاطره بازی

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »غلامرضا تختی«
 - جهان پهلوان و اسطوره ورزش ایران - را گرامی می دارد

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

توپ و تور

تیم ملی بسکتبال سه نفره زنان ایران برای شرکت در 
مسابقات انتخابی المپیک توکیو راهی اتریش شد.

به گزارش »دنیای هوادار«، تیم ملی بسکتبال سه 
نفره زنان کشورمان بامداد امروز تهران را به مقصد 
اتریش ترک کرد تا در مسابقات انتخابی المپیک 
توکیو که از روز ۵ خرداد ماه در این کشور برگزار 

می شود، شرکت کند. این تیم با ترکیب معصومه 
اسماعیل زاده کاپیتان تیم، شادی عبدالوند، نگین 
رسولی پور، دلارام وکیلی و هدایت نیکا بیک لیک لی 
در این رقابت ها حضور پیدا خواهد کرد. تیم ایران در 
گروه ب با ژاپن، اوکراین، تایلند و استرالیا همگروه 

است. برنامه این رقابت ها به شرح زیر است:

- چهارشنبه ۵ خرداد
ساعت ۱۵:۳۵ ایران - ژاپن
ساعت ۱۷:۴۰ ایران - تایلند

- جمعه ۷ خرداد
ساعت ۱۵:۳۵ ایران - اوکراین
ساعت ۱۷:۴۰ ایران - استرالیا

سیستم جدید رده بندی تیم های والیبال جهان از 
امروز و با بیش از یک سال وقفه به مرحله عمل 

می رسد.
به گزارش »دنیای هوادار«، فدراسیون بین المللی 
والیبال در اواخر سال ۲۰۱۹ اعلام کرد که رده بندی 
جهانی تیم ها از آغاز سال ۲۰۲۰ با شیوه جدیدی 
رده بندی  تاریخ،  آن  از  پیش  می شود.  مشخص 
تیم ها بر اساس رتبه ای که در چند تورنمنت مورد 
می آوردند  دست  به  بین المللی  فدراسیون  نظر 

مشخص می شد.
یک  طراحی  با  والیبال  بین المللی  فدراسیون 
الگوریتم پیچیده، نتایج هر بازی را جایگزین رتبه 
نهایی کرد. به این ترتیب پیش از آغاز هر بازی و 
بر اساس نتایج گذشته تیم ها، یک پیش بینی از 
نتیجه بازی در نظر گرفته می شود و در نهایت پس 
از پایان مسابقه، امتیازی که هر تیم در رده بندی 
جهانی به دست آورده یا از دست داده مشخص 
خواهد شد. در این رده بندی هر نتیجه ای از برد یا 
باخت سه بر صفر، سه بر یک یا سه بر ۲، امتیاز 

متفاوتی برای تیم ها خواهد داشت.
 ۱۲(  ۲۰۲۰ فوریه  ابتدای  از  شیوه  این  بود  قرار 
همه گیری  ولی  شود  اجرایی   )۱۳۹۸ بهمن ماه 

ویروس کرونا و لغو تمام تورنمنت های والیبال 
در یک سال گذشته، باعث شد اجرای آن در عمل 

برای مدتی طولانی به تعویق بیافتد.
در رده بندی جدید، تمام نتایج تیم ها در مسابقات 
المپیک و انتخابی آن، قهرمانی جهان و انتخابی 
جهانی،  جام  کاپ،  چلنجر  ملت ها،  لیگ  آن، 
مسابقات قاره ای و انتخابی آن و هر تورنمنتی که 
از نظر فدراسیون جهانی معتبر باشد و دست کم 

چهار تیم در آن شرکت کنند، محاسبه می شود.
منتشر می شود،  روزانه  به صورت  رده بندی  این 
بنابراین با آغاز لیگ ملت ها در هر روز شاهد یک 
رده بندی جدید از تیم های ملی والیبال خواهیم 

بود.
درحال حاضر تیم ملی مردان ایران با ۲۷۹ امتیاز 
در رده هشتم قرار دارد و تیم ملی زنان ایران نیز 
با ۷۹ امتیاز در مکان شصتم جهان ایستاده است.
لیگ ملت های والیبال از امروز با مسابقات بخش 
هم  خردادماه  هفتم  جمعه  می شود.  آغاز  زنان 

تیم های بخش مردان به میدان خواهند رفت.
برنامه مسابقات تیم ملی والیبال ایران در لیگ 

ملت ها به وقت تهران
جمعه ۷ خرداد، ساعت ۱۵:۳۰، ایران - ژاپن

شنبه ۸ خرداد، ساعت ۱۴:۳۰، ایران - روسیه
یکشنبه ۹ خرداد، ساعت ۱۴:۳۰، ایران - هلند

پنجشنبه ۱۳ خرداد، ساعت  ۱۴:۳۰، ایران - کانادا
جمعه ۱۴ خرداد، ساعت ۱۹، ایران - ایتالیا

شنبه ۱۵ خرداد، ساعت ۲۲، ایران - بلغارستان
چهارشنبه ۱۹ خرداد، ساعت ۲۰:۳۰، ایران - آمریکا

 - ایران   ،۱۲:۳۰ ساعت  خرداد،   ۲۰ پنجشنبه 
صربستان

جمعه ۲۱ خرداد، ساعت ۱۲:۳۰، ایران - آلمان
سه شنبه ۲۵ خرداد، ساعت ۱۴:۳۰، ایران - استرالیا
چهارشنبه ۲۶ خرداد، ساعت ۲۳:۳۰، ایران - برزیل

 - ایران   ،۱۸:۳۰ ساعت  خرداد،   ۲۷ پنجشنبه 
اسلوونی

دوشنبه ۳۱ خرداد، ساعت ۱۵:۳۰، ایران - فرانس
سه شنبه اول تیر، ساعت ۱۷:۳۰، ایران - لهستان
چهارشنبه ۲ تیر، ساعت ۱۸:۳۰، ایران - آرژانتین

برنامه مسابقات تیم ملی والیبال ایران در المپیک توکیو
شنبه ۲ مرداد، ساعت ۱۵:۱۰، ایران - لهستان

دوشنبه ۴ مرداد، ساعت ۴:۳۰، ایران - ونزوئلا
چهارشنبه ۶ مرداد، ساعت ۴:۳۰، ایران - کانادا

جمعه ۸ مرداد، ساعت ۱۵:۱۰، ایران - ایتالیا
یکشنبه ۱۰ مرداد، ساعت ۱۵:۱۰، ایران - ژاپن

رئیس فدراسیون والیبال گفت: به غیر از 
بخشی از بودجه که از سوی وزارت ورزش و 
کمیته المپیک تامین می شود، برای تامین 

بقیه هزینه ها باید بجنگیم.
»محمدرضا  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
داورزنی« روز گذشته )دوشنبه( در نشست 
»محمدباقر نوبخت« معاون رئیس جمهوری 
و رئیس سازمان برنامه و بودجه با روسای 
فدراسیون های المپیکی گفت: دوستانی که 
در این نشست حضور دارند، روسای مظلوم 
فدراسیون ها هستند که برای افتخارآفرینی 
تلاش می کنند. فدراسیون های ایران ملی 
فدراسیون ها حمایت  نه صنفی.  هستند 
شدند اما رفتن به المپیک فقط این نیست 
که پولی به فدراسیون ها تزریق شود که فقط 

در المپیک حاضر باشند.
کسب  انتظار  ورزش  از  مردم  افزود:  وی 
مدال و افتخار دارند. در این  دنیای نابرابر و 
با وجود تحریم ها ورزشکاران ایرانی معجزه 
می کنند. جز معجزه نمی توان اسم دیگری 
روی این کار گذاشت. ورزشکاران باید با 

تمام وجود کار کنند تا سهمیه بگیرند.
داورزنی گفت: اینکه بودجه فدراسیون ها 
افزایش یافته قابل تقدیر است ولی وقتی 
جدا  را  فدراسیون   ۱۰ مجلس  می بینیم 
می کند و به ۲ رشته تیمی که هزینه های 
تخصیص  خاصی  بودجه  دارند،  زیادی 
نمی دهد، کمی ناراحت می شویم. والیبال 
برای المپیک ۲۰۲۴ کارش را شروع کرده 
ولی هزینه ها بالا است. برای نمونه همین 
اعزام تیم  ملی به ایتالیا و لیگ ملت ها 

هفت میلیارد تومان هزینه داشت.
وی اظهار داشت: برای والیبال استعدادیابی 
شده که در حال حاضر در این سطح قرار 
بدون شک دولت  آینده  ماه  در ۲  داریم. 
کمک های دیگری هم می کند اما حضور در 
المپیک و افتخارآفرینی به یک عزم ملی و 

حمایت های ویژه نیاز دارد.
رفتن  گفت:  والیبال  فدراسیون  رئیس 
به المپیک در سراسر جهان یک امر ملی 
است. انتظارم از مجموعه دولت این است 
که یک سری حداقل ها را اجرایی کنند. یک  

قهرمان المپیک انتظاراتی دارد. با وجود 
آنکه برخی موارد قانون هم شده  اما اجرایی 
دادن  و  قهرمان  یک   استخدام  نمی شود. 
این  در حق  کار  کمترین  وی،  به   حقوق 
ورزشکار است. از تمام تلاش های دولت 
تشکر می کنیم اما نیاز به اصلاح ساختار 
دارد  انتظاراتی  اگر  هم  مجلس  داریم. 
باید برای نیل به این اهداف، بودجه هم 

تخصیص دهد.
وی افزود: مثل بچه یتیم هایی هستیم که 
کمیته و وزارت ورزش به ما کمک می کنند 
اما مشخص نیست در ردیف بودجه دولت 
چه اندازه سهم داریم که برنامه ریزی کنیم. 
برای  که  کنم  تدوین  برنامه ای  من  اگر 
اجرایی شدن ۵۰ میلیارد تومان بودجه نیاز 
باشد به عنوان مثال ۵ میلیارد وزارت ورزش 
و یک تا ۲ میلیارد کمیته المپیک کمک 
باید  بقیه منابع  برای تامین  اما  می کند 
جنگید. در حالی که باید با فدراسیون هایی 
رقابت کنیم که بودجه سالیانه آن ها ۵۰ 

میلیون دلار است.
المپیک  اگر قرار است در  داورزنی گفت: 
بگیریم،  بیشتری  سهمیه های   ۲۰۲۴
فعالیت ها باید تبدیل به عزم ملی شود. 
نیاز داریم که مجلس و سایر ارگان ها کمک 
کنند و به اندازه انتظاراتی که از رشته ها 

دارند توجه کنند.

تیم ملی بسکتبال سه نفره زنان ایران راهی اتریش شد

از امروز؛ اجرای شیوه جدید رده بندی والیبال جهان

»داورزنی«: 

برای تامین بودجه باید بجنگیم
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ورزشی

درفهرست اسپانیا هیچ بازیکنی از رئال نیست!
سرمربی تیم ملی فوتبال اسپانیا در فهرست این تیم برای یورو ٢٠٢٠ نام 

هیچ بازیکنی از رئال را قرار نداد و این برای نخستین بار است که 
چنین اتفاقی رخ می دهد، در این فهرست نه تنها نامی از راموس 

کاپیتان باتجربه رئال به چشم نمی آید بلکه اصلا هیچ بازیکنی از 
رئال دعوت نشده است.

مربی اسطوره ای سایتی اف و یاریگین درگذشت
داد،  دست  از  را  خود  جان  الریه  ذات  بیماری  علت  به  میندیاشویلی 

میندیاشویلی به عنوان مربی کشتی آزاد روسیه طی سال های ۱۹۷۲ تا 
۲۰۰۸ میلادی در تمامی ادوار المپیک به استثنای سال ۱۹۸۴ حضور 

داشت و کشتی گیران مطرح و قهرمانان جهان و المپیک زیادی 
همچون ایوان یاریگین و بوایسار سایتی اف را پرورش داد.

سردار آزمون بهترین بازیکن لیگ روسیه شد
به کمک تمامی بازیکنان شاغل در لیگ روسیه اقدام به معرفی برترین بازیکن 

فصل جاری کرد و بر این اساس سردار آزمون مهاجم تیم فوتبال ایران 
توانست با ۲۲۲ امتیاز به عنوان برترین بازیکن سال لیگ روسیه 

شناخته شود، آرتم زیوبا مهاجم گلزن زنیت سن پترزبورگ قهرمان 
رقابتها نیز با ۱۲۱ امتیاز در رده دوم قرار گرفت.

استعفای رئیس شاخه ترامپولین فدراسیون ژیمناستیک
رئیس شاخه ترامپولین فدراسیون ژیمناستیک پس از ۵۰ سال سابقه از 

سمتش استعفا داد، حسام الدین نواب که در سال ۹۶  از سوی اینچه 
درگاهی، رئیس فدراسیون ژیمناستیک به این سمت منصوب شده بود، 

از سمت خود استعفا داد، پیش از این نکویی رئیس شاخه آکروباتیک 
به دلیل اختلافات با رئیس فدراسیون از سمتش کناره گیری کرده بود.

بودجه واریزی کمیته ملی المپیک برای کشتی ۶ میلیارد تومان شد
هیات اجرایی کمیته ملی المپیک  تصمیم گرفت بودجه فدراسیون کشتی را 

افزایش دهد. پیش از این، امتیاز فدراسیون کشتی بر اساس شاخص های 
توزیع بودجه ۱۰۰۰ بود و بر اساس آن باید ۴ میلیاد تومان در سال ۱۴۰۰ 

بودجه می گرفت، اکنون امتیاز آن به ۱۵۰۰ افزایش پیدا کرده و بودجه 
آن ۶ میلیارد تومان شد.

اختصاص 2٠٠ میلیارد تومان برای بازسازی ورزشگاه آزادی
با اعلام محمد باقر نوبخت، از طرف دولت ٢٠٠ میلیارد تومان برای تجهیز 

و بازسازی ورزشگاه ازادی اختصاص پیدا کرد، محمد باقر نوبخت 
معاون رییس جمهور و رییس سازمان برنامه و بودجه روز گذشته 

در نشست مشترک با مدیران ورزش از اختصاص ٢٠٠ میلیارد 
تومان به ورزشگاه آزادی برای بازسازی این ورزشگاه خبر داد.

تیم طارمی به دنبال جذب سرمربی ولورهمپتون انگلیس
دایی »سرجیو کونسیسائو« از تیم فوتبال پورتو قطعی به نظر می رسد. مطبوعات 

ایتالیا از حضور کونسیسائو در تیم ناپولی به جای »گتوزو« خبر داده اند، 
این در حالی است که »نیکولو اسچیرا« خبرنگار ایتالیایی که در حوزه 

نقل و انتقالات فعال است، خبر داد باشگاه پورتو به دنبال جذب نونو 
اسپریتو سانتو سرمربی پرتغالی تیم ولور همپتون انگلیس است.

دبیر: نیاز واقعی مالی فدراسیون کشتی ۱۱۴ میلیارد تومان است
علیرضا دبیر در جریان بازدید محمدباقر نوبخت از اردوی تیم های ملی کشتی 

گفت: نیاز واقعی ما ۱۱۴ میلیارد تومان است ولی آقای نوبخت دستوری 
دادند که باید پیگیری کرد، همچنین رئیس فدراسیون کشتی تاکید 

کرد: همیشه انتظارها در عمل چیز دیگری خواهد بود، با این بازدید 
روحیه ملی پوشان خوب شد و این از همه چیز بهتر است.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

از دو دیدار معوقه رقابت های لیگ برتر، جام خلیج فارس، 
مصاف  به  آبادان  و  اصفهان  در  پایتخت  سرخابی های 
ذوب آهن و صنعت نفت رفتند که هر دو تیم مهمان، از 

زمین مسابقه پیروز خارج شدند.
در دیدار اول، شاگردان یحیی گل محمدی در پرسپولیس، به 
مصاف ذوب آهن اصفهان رفتند که این دیدار با نتیجه دو بر 

یک به سود سرخپوشان تهرانی به پایان رسید.

این دیدار در شرایطی برگزار شد که پرسپولیس برای رسیدن 
به سپاهان در صدر جدول، تنها به سه امتیاز این دیدار فکر 
می کرد و ذوب آهنی ها هم برای فرار از منطقه سقوط در 

اندیشه کسب پیروزی در برابر شاگردان گل محمدی بودند.
این دیدار با حملات پرسپولیسی ها آغاز شد و سرخپوشان 
نفوذ  با  و  داشتند  برتری  به میزبان خود  تهرانی، نسبت 
از کناره های زمین قصد باز کردن دروازه شهاب گردان را 
داشتند، اما شاگردان مجتبی حسینی در ذوب آهن که 
روی   ۳۶ دقیقه  در  بودند،  بسته  حملات  ضد  به  چشم 
پاس رو به عقب کمال کامیابی نیا به حامد لک و اشتباه 
دروازه بان این تیم در دفع توپ توانستند با شوت از راه دور 
سینا اسدبیگی گلزنی کرده و کار را برای سرخ ها سخت تر از 

گذشته کنند و پیروز نیمه اول شدند.
اما در نیمه دوم با تعویض های طلایی یحیی گل محمدی 
از  خوبی  به  که  پرسپولیسی ها  کرد،  تغییر  بازی  شرایط 
اهمیت سه امتیاز این دیدار آگاه بودند با آوردن شهریار 
مغانلو و مهدی عبدی شرایط را تغییر دادند و برتر توپ و 
میدان شدند و بازی باخته را پیروزی عوض کردند، شهریار 
مغانلو در دقیقه ۶۸ روی سانتر احمد نورالهی توانست با 
ضربه سر گل تساوی را به ثمر برساند تا بار دیگر توان 
گلزنی خود را به نمایش بگذارد، همچنین با ادامه یافتن 
حملات پر دامنه پرسپولیسی ها مهدی عبدی روی سانتر 
امید عالیشاه در دقیقه ۸۰ گل پیروزی بخش پرسپولیس را 
به ثمر رساند، با گلزنی هر دو مهاجم، تعویض های طلایی 
یحیی تکمیل شد و پرسپولیس با کامبکی رویایی بازهم 

هم  امتیاز سپاهان شد.
شاگردان یحیی گل محمدی در پرسپولیس با کسب این 

برتری مهم، ۴۸ امتیازی شدند و با تفاضل گل کمتر نسبت 
به سپاهان در رده دوم باقی ماندند، ذوب آهن هم با ۲۱ 

امتیاز همچنان در جایگاه چهاردهم است.
استقلال،  در  مجیدی  فرهاد  شاگردان  دوم،  دیدار  در  اما 
مهمان صنعت نفت آبادان بودند و با کسب این پیروزی با 
نتیجه یک بر صفر، به کورس قهرمانی بازگشتند، تک گل 
این دیدار را آرمان رمضانی مهاجم جنجالی آبی ها در دقیقه 
۹۴ بازی به زیبایی به ثمر رساند تا پای این مهاجم پس از 
مدت ها به گل باز شود و استقلال هم به سه امتیاز حساس 

این دیدار برسند.
این دیدار در شرایطی برگزار شد که استقلالی ها برای حفظ 
دیدار  این  امتیاز  به کسب سه  نیاز مبرم  قهرمانی  امیدِ 
داشتند، صنعت نفتی ها هم که روزهای خوبی را سپری 
نمی کنند، به دنبال پایانِ ناکامی های خود بودند، که این 

دیدار در نهایت با پیروزی استقلالی ها همراه شد.
در نیمه اول این دیدار، دو تیم موقعیت های خوبی را برای 
گل زنی داشتند که البته شانس تیم میزبان بیشتر بود اما 
سیدحسین حسینی دوبار با واکنش های خوب خود مانع از 
باز شدن دروازه استقلال شد، گرچه در یک صحنه جنجالی 
در محوطه جریمه صنعت نفت، داور مسابقه اعتقادی به 

خطای پنالتی روی مهدی قایدی نداشت.
در نیمه دوم شاگردان فرهاد مجیدی به تلاش برای رسیدن 
به گل اضافه کردند و با تحت فشار قرار دادن تیم حریف 
سعی کردند به گل برتری برسند اما دفاع کم اشتباه صنعت 

نفت این اجازه را به آنها نداد.
در دقیقه ۵۲ حسین بغلانی کاپیتان تیم صنعت نفت در 
با سرنگون کردن  حرکت مهدی قایدی به سمت دروازه، 

مهاجم تند و تیز استقلال از داور کارت قرمز دریافت کرد 
و از زمین اخراج شد تا کار شاگردان پورموسوی در ادامه 

بازی سخت شود.
در دقیقه ۹۵ این دیدار مدافع صنعت نفت در دادن توپ 
به دروازه بان خودی مرتکب اشتباه شد و توپ را به آرامی 
برای گروسیان ارسال کرد که آرمان رمضانی زودتر به توپ 
رسید و با یک ضربه آرام دروازه صنعت نفت را باز کرد تا سه 
امتیاز حساس را برای تیمش به ارمغان بیاورد. این اولین 

گل رمضانی با پیراهن استقلال بود.
با این پیروزی ۳۷  شاگردان فرهاد مجیدی در استقلال 
امتیازی شدند و به رده سوم جدول صعود کردند، این تیم 
با یک بازی کمتر در این رده قرار گرفته است و با پیروزی 
با سپاهان و  در دیدار معوقه فرصت کم کردن اختلاف 
پرسپولیس را به ٨ امتیاز دارد، صنعت نفت آبادان هم با 

۲۶ امتیاز در رده دوازدهم قرار گرفت.

استقلال و پرسپولیس پیروز جدال های آبادان و اصفهان؛

تعویض های طلایی، یکی کامبک عالی، یکی برد آرمانی!
حرف آخر

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »محمود حسابی«
 - پدر فقید علم فیزیک ایران - را گرامی می دارد

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی 
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نیروی کار 
به روایت آمار 
در یک نگاه 

)سال 1399(

نرخ بیکاری جمعیت فعال

% ٩.6

نسبت به سال ٩8

1.1 %  کاهش

نرخ بیکاری جمعیت فعال
 18 تا 35 سال

% 16.7

نسبت به سال ٩8

1.2 %  کاهش

جمعیت  شاغلان 
15 ساله و بیشتر

23/263/٠٠٠ نفر

نسبت به سال ٩8
1/٠11/٠٠٠ نفر کاهش

نرخ اشتغال ناقص کمتر از
44 ساعت کار در هفته

٩.5 %  کاهش

نسبت به سال ٩8

٠.4 %  کاهش

سهم بخش های 
مختلف اقتصادی 

در اشتغال

کشاورزی

% 17.4

صنعت

% 33.3

خدمات

% 4٩.3


